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Co se stalo na Rackovi v roce 2024? 

Rok 2024 se nesl ve znamení rekonstrukce. Od ledna jsme plánovali, rešeršovali, konzultovali 
s odborníky a odbornicemi a připravovali plán rekonstrukce a izolace střechy, do které zatékalo. 
Na výdaje spojené s rekonstrukcí střechy jsme spustili sbírku, ve které jste nám přispěli více 
než 42 000 Kč, a za to vám chceme moc poděkovat! 

V únoru jsme zorganizovali jarní 
brigádu, kdy jsme pokračovali 
ve škrábání omítek a malování vnitřních 
prostor vily nebo jsme pracovali 
na přípravě zahrady na sezónu. 

V březnu proběhla členská schůze 
a strategické plánování, kde jsme 
si udělali harmonogram akcí a prací 
na rekonstrukci. 

V dubnu jsme přijali pozvání na debatu po promítání filmu na festivalu Jeden svět Děčín 
a diskutovali na téma komunita. Také jsme zorganizovali Techno v Biograffu - párty, na kterou jsme 
sezvali spřátelené soundsystémy 
a oslavili příchod jara.  Největší 
veřejnou akcí za rok 2024 byla 
ovšem Hudba na zahradě - 
sousedský festival na zahradě 
Družstva Racek, kde nám 
zahráli kapely Severní 
nástupiště, Cyril a Ivan 
a šluknovské Trio Gitano. 
Před hudebním programem 
jsme se zapojili do akce 
Ukliďme Česko a šli jsme uklidit les okolo Thunské kaple.   (autor: Vojta Polák) 
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V květnu jsme svátkem práce zahájili rekonstrukci v podkroví, odkud jsme v první fázi odvezli 
přibližně 25 tun stavební suti. Na střeše začala firma vyměňovat krytinu a v podkroví jsme začali 
přípravné práce na izolaci.  

V květnu jsme také hostili umělce 
Michala Mitra, který se na své rezidenci 
věnoval termodynamické spravedlnosti. 
Proběhl s ním například workshop 
zapojování solárních panelů, tvorba 
pojízdného solárního sound-systému 
a výstava v Ukradené galerii. Dále jsme 
zorganizovali schůzi zájemců a zájemkyň 
o sdílení energie, se kterými jsme 
plánovali možnosti využít sdílení solární 
energie v rámci sousedství. 

V červnu jsme se naplno pustili do práce na zateplování podkroví, která trvala až do konce 
roku. 

V červenci jsme se kromě podkroví podívali i do Katalánska, kde jsme se za mezinárodní síť 
družstevního bydlení MOBA oslav zúčastnili 125. výročí družstevního hnutí v Katalánsku. 

V srpnu jsme kromě 
pilné práce na podkroví také 
sklidili bohatou úrodu rajčat 
a chilli papriček. 

V září naše členka 
Freia vystupovala v galerii 
Jaroslava Fragnera na diskuzi 
o družstevním bydlení.  
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https://www.facebook.com/events/1032153391717487/?acontext=%7B%22event_action_history%22%3A[%7B%22surface%22%3A%22search%22%7D%2C%7B%22mechanism%22%3A%22attachment%22%2C%22surface%22%3A%22newsfeed%22%7D]%2C%22ref_notif_type%22%3Anull%7D
https://www.facebook.com/events/1032153391717487/?acontext=%7B%22event_action_history%22%3A[%7B%22surface%22%3A%22search%22%7D%2C%7B%22mechanism%22%3A%22attachment%22%2C%22surface%22%3A%22newsfeed%22%7D]%2C%22ref_notif_type%22%3Anull%7D


V říjnu jsme neúnavně pokračovaly v zateplování, proběhly také dvě brigády, kdy nám 
kamarádky a kamarádi přijeli pomáhat s rekonstrukcí. Střechařská firma dokončila pokrývání novou 
krytinou. 

V listopadu naše členka Klára vystupovala na konferenci (he)art beats, kde prezentovala 
radosti družstevního bydlení. 

V prosinci končil projekt spolku Sdílené domy, jehož jsme součástí, o družstevním bydlení. 
Součástí projektu byla série workshopů pro zájemce a zájemkyně o komunitní bydlení, nebo metodická 
příručka, na které pracovala naše členka Ludmila. Všechny výstupy tohoto projektu lze najít 
na stránkách Sdílených domů. 
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https://vzlet.cz/program/heart-beats-2024-mezinarodni-sitovaci-konference-o-participaci-v-umeni-a-kulture/
https://sdilenedomy.cz/?p=1009
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